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Kaupunginvaltuusto 01.02.2021 § 9

Osmo Friberg teki seuraavan valtuustoaloitteen:

"Valtuustoaloite liikenneturvallisuuden parantamiseksi nk 110-tien ja
Retailparkin risteyksessä.

Kaupungin tulisi yhdessä Elyn kanssa pohtia eri keinoja kävely ja
polkupyörä liikenteen estämiseksi nk:Retail parkin risteyksessä, 110-tien
ylittävät jalankulkijat ja pyöräilijät vaarantavat tieliikennettä päivittäin
ylittäessään laittomasti 110-tie ruuhkaisella
risteysalueella,risteysalueella on sattunut useita henkilövahinkoon johtavia
onnettomuuksia sekä lukematonmäärä läheltä piti tilanteita vuosien aikana.

Salossa 01.02.2021
Osmo Friberg Kok."

Kaupunginvaltuusto päätti lähettää aloitteen kaupunginhallituksen
valmisteltavaksi.

Kaupunkikehityslautakunta 02.03.2021 § 51

Valmistelija: Suunnitteluinsinööri Mikko Söderholm,
mikko.soderholm@salo.fi 02 778 5200

Osmo Friberg on tehnyt valtuustoaloitteen liikenneturvallisuuden
parantamiseksi maantie 110 varrella sijaitsevan Retail Parkin liittymäalueen
kohdalla. Aloitteen mukaan tietä ylittävät päivittäin jalankulkijat ja
pyöräilijät, jotka toiminnallaan vaarantavat liikenneturvallisuutta liittymän
kohdalla. Liittymäalueella on tapahtunut vuosien 2015-2019 aikana kaksi
peräänajo-onnettomuutta.

Maantie 110:n Retail Parkin liittymäkohdan parantaminen on kirjattu
erilliseksi parantamiskohteeksi toimenpideohjelmaan, joka on osa Salon
kaupungin uutta liikenneturvallisuussuunnitelmaa. Toimenpide on osoitettu
ELY-keskuksen vastuualueelle toteutettavaksi. Liittymäkohdan
liikenneturvallisuutta tullaan parantamaan osana toimenpideohjelman
toteuttamista ELY-keskuksen toimesta. Parantamistoimenpiteet
toteutetaan kohteelle myönnettyjen määrärahojen puitteissa.



Kaupunkikehitysjohtaja:

Kaupunkikehityslautakunta päättää antaa valtuustoaloitteeseen valmistelun
mukaisen vastauksen.

Kaupunkikehityslautakunta toetaa aloitteen loppuunkäsitellyksi.

Päätös:

Kaupunkikehityslautakunta hyväksyi päätösehdotuksen.


